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PROTOKÓŁ NR LXIV/2023 

z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 18 lipca 2023 roku  

godz. 10
00

 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

1. Otwarcie LXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

18 lipca 2023 roku na godz. 10 
00

 LXIV nadzwyczajną sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI 

kadencji 2018-2024. Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 10
02

 otworzyła obrady LXIV 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta 

3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu 

5. Artur Sterna – Członek Zarządu.  

 

Ponadto obecni byli: 

1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu  

3. Justyna Kwiatkowska Lendzion – radca prawny  

4. Dariusz Perdek – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zaradzania Nieruchomościami 

5. Józef Jura –Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

6. Agnieszka Płuciennik – Naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii 

7. Maciej Książek – Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

8. Marcin Majewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

9. Witold Romek – Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu 

10. Marcin Lewandowski – wz. Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu 

11. Krystyna Marcińczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu 

12. Małgorzata Kamińska Chruścicka – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Sieradzu 

 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że  

w sesji bierze udział 19 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma 

13. Marek Płóciennik 
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14. Małgorzata Rojanek 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka 

19. Grzegorz Wardęga 

20. Konrad Wilczyński 

21. Michał Wzgarda 

22. Krzysztof Żubrowski. 

2. Przyjęcie porządku obrad LXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

5. Wystąpienia radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2023-2036. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok. 

8. Podjęcie w sprawie powierzenia Gminie Goszczanów zadania publicznego w zakresie 

zarządzania odcinkiem drogi powiatowej numer 1732E - ulicą Turecką 

w Goszczanowie, na odcinku drogi od istniejącego chodnika na wysokości działki nr 

ewid. 538 obręb 5 Goszczanów, gm. Goszczanów do skrzyżowania z ulicą Osiedlową 

- działka nr ewid. 564 obręb 5 Goszczanów, gm. Goszczanów. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad LXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk w związku z brakiem uwag przystąpiła do 

przegłosowania porządku obrad: 

 ZA (19 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Krzysztof 

Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

 Edward Szewczyk, Michał Terka, Michał Wzgarda, 

Porządek został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LXIII sesji Rady Powiatu. 

Uwag nie wnoszono.  

Protokół został przyjęty.  
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4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli: radna Małgorzata Rojanek, radny Miaciej Sulgan, radny Grzegorz 

Wardęga. 

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Głosowanie składu Komisji: 

 ZA (19 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński,  

Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Edward Szewczyk, Michał Terka, Michał Wzgarda, 

Komisja w proponowanym składzie została przyjęta.  

 

5. Wystąpienia radnych 

Radny Konrad Wilczyński zaniepokojony wyłączeniem z Powiatowego Zespołu Szkół 

Nr 2 w Sieradzu oddziału sportowego liceum ogólnokształcącego zapytał, jakie są powody 

takiego działania. 

Pani Kazimiera Gotkowicz Wicestarosta wyjaśniła, że nie było wystarczającej liczby 

chętnych do tego, by uruchomić oddział. Wszystkie dane są ewidencjonowane w programie. 

Pierwotnie zgłosiło się 26 kandydatów, z czego tylko 19 osób zaliczyło egzamin praktyczny. 

Jest to wymóg formalny by uczeń mógł brać udział w procesie rekrutacji do tego oddziału. 

Subwencja oświatowa naliczana jest powyżej 20 uczniów (20 plus 1). Przy 19 chętnych 

powiat nie otrzyma subwencji. Pani Wicestarosta dodała, że podczas symulacji naboru były 

brane pod uwagę różne warianty, żeby wybrać ten optymalny. Przede wszystkim nie było 

pana dyrektora, który powinien pilnować tej rekrutacji. Wszyscy inni dyrektorzy byli obecni. 

Wicestarosta podała przykład, gdzie było bardzo dużo chętnych do klasy psychologicznej w 

Jagiellończyku i otworzenie jeszcze jednego oddziału spowodowałoby, że bardzo spadnie 

liczba punktów, a co za tym idzie dostałyby się bardzo słabe dzieci, a nie dostałyby się dzieci 

z dużą ilością punktów do klasy biologiczno-chemicznej. Po uzgodnieniach z panią dyrektor, 

utworzony został kolejny oddział klasy biologiczno-chemicznej, ponieważ takie było 

zapotrzebowanie. Tam próg punktowy jest znacznie wyższy, niż w klasie psychologicznej. 

Powiat był zainteresowany kontynuacją kierunku sportowego, jednak próg punktowy był przy 

rekrutacji bardzo niski, ponieważ na poziomie 30 gdzie maksymalna ilość punktów ucznia to 

200.  Pamiętać należy, że klasa sportowa miała działać w ramach liceum ogólnokształcącego, 

więc wszystkie przedmioty obowiązują, kończąc edukację maturą. Pani Wicestarosta dodała 

również, że w ciągu roku z oddziału sportowego odeszło bardzo dużo uczniów. Tworząc tak 

mały oddział należałoby mieć na uwadze, gdzie tych uczniów umieścić w sytuacji gdzie 

pozostałoby później poniżej 15 osób w klasie.  

Radny Konrad Wilczyński stwierdził, że na treningu przygotowawczym w czerwcu 

było około 50 dzieci. Większość dzieci uzyskało od trenerów akredytację by uczęszczać do 

klasy sportowej. Do klasy sportowej nie chodzą jedynie dzieci grające w piłkę nożną, są 

również dzieci trenujące inny sport.  

Radny Konrad Wilczyński podając przykład zapytał czy również należy zamknąć 

oddział dwujęzyczny w II LO, ponieważ w pierwszej preferencji zgłosiło się tylko 15 osób. 

Zdaniem radnego na tą chwilę jest 28 chętnych do klasy sportowej. Według pani Wicestarosty 
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nie są to dzieci uzdolnione pod względem naukowym, punktowym, ale są uzdolnione 

fizycznie. Radny dziwi się, że w szkołach podstawowych rozwija się profile sportowe, a 

powiat nie próbuje iść w tym kierunku. Jeżeli dyrektor danej placówki nie spełnił swoich 

obowiązków to mimo wszystko powiat powinien starać się takie rzeczy załatwiać dużo 

wcześniej niż dzień przed składaniem deklaracji przez uczniów. Wielu rodziców i wielu 

uczniów postanowiło rekrutować tylko do tej jednej szkoły, a dzisiaj okazuje się, że ten 

kierunek został wykreślony i nie ma możliwości złożenia dokumentów w sekretariacie szkoły. 

Pani Kazimiera Gotkowicz Wicestarosta stwierdziła, że Pan radny myli pojęcia i nie 

zna systemu. To, że na treningu było 50 dzieci nie miało odzwierciedlenia w logowaniu. 

Zalogowało się znacznie mniej dzieci do systemu, gdzie dodatkowo wymogiem formalnym w 

rekrutacji był udział w egzaminie sprawnościowym, który zaliczyło 19 uczniów. Egzamin 

sprawnościowy był przeprowadzony w określonym terminie. Nawet, jeżeli ktoś był z 2, 3 czy 

5 wyboru miał obowiązek przystąpić do egzaminu sprawnościowego. System rekrutacji działa 

jednakowo w całym województwie łódzkim, to kurator wyznacza terminy i godziny symulacji 

w systemie. Kiedyś uczeń przynosił podanie do szkoły i na tej podstawie został przyjęty, dziś 

rekrutacja opiera się na systemie. W szkołach powiatowych są zabezpieczone jeszcze wolne 

miejsca. Ze względu na duże zainteresowanie była potrzeba utworzenia dodatkowych 

oddziałów w liceach sieradzkich, mimo że zaplanowano po 6 oddziałów w rekrutacji, a 

standardowo były 4. Dołożono po siódmym oddziale. Dwa lata temu próbowano otworzyć 

oddział sportowy w Złoczewie, jednak nie było wystarczającej liczby chętnych. Więc to nie 

jest tak, że Powiat nie próbuje i nie chce. Tylko za chwilę może się okazać, że nim uczniowie 

w oddziale sportowym, który już działa dojdą do czwartej klasy, to będzie ich tylu, że powiat 

nie dostanie subwencji a tendencja liczebności uczniów jest spadkowa w tej klasie. Powiat 

zrobił wszystko co możliwe, by ten nabór był jak najlepszy.  

 Radny Konrad Wilczyński zapytał czy winą za to możemy obarczyć dyrektora, który 

nie dopełnił pewnych obowiązków? 

Pani Kazimiera Gotkowicz Wicestarosta nikogo nie obarczam winą. To są decyzje 

młodzieży i ich rodziców, którzy podejmują je w zakresie wyboru szkoły. Oferta edukacyjna 

była i po prostu nie było tylu chętnych.  

To samo dotyczy zawodów, czasem jest mniej chętnych a czasem więcej. Przykładem 

jest zawód mechanika w Powiatowym Zespole Szkół Nr 1 gdzie w planie było pół klasy, 

natomiast ze względu na zainteresowanie i na liczbę punktów utworzony został cały oddział. 

Były zawody, które nie cieszyły się popularnością. Na przykład w Zespole Szkół nr 2 małą 

popularnością i z bardzo małą liczbą punktów była młodzież zainteresowana zawodem 

technik rachunkowości i spedytora, byli za to chętni do gastronomii, hotelarstwa i logistyki z 

większą ilością punktów i udało się utworzyć trzy jednorodne oddziały. 

Radny Konrad Wilczyński stwierdził, że w tamtym roku było dość podobnie. Nie było 

tylu chętnych od samego początku, dopiero przy kolejnej rekrutacji dzieci zadeklarowały chęć 

nauki w klasie sportowej. Radny ubolewa nad tym, że w Powiecie Sieradzkim nie będzie 

placówki, szkoły średniej z kierunkiem sportowym.  

Radny złożył na ręce Starosty pismo dyrektora Powiatowego Zespołu Szkół nr 2 w 

Sieradzu, rodziców jak i od Klubu Warty Sieradz zarazem, z prośbą o utworzenie klasy 

sportowej.  Pismo stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Radna Sylwia Dęga Frątczak złożyła interpelację o naprawienie kilku dużych ubytków 

nawierzchni ulicy Wolskiej w Sieradzu, które znajdują się na odcinku między ulicą 

Radziminowską a Zachodnią w Sieradzu. Powstałe dziury to ubytki, które utrudniają ruch  

i zagrażają bezpieczeństwu użytkowników. Od czterech miesięcy nic się nie dzieje  

w powyższym temacie. 

Radna Małgorzata Rojanek złożyła interpelację w sprawie skoszenia trawy i obcięcia  

żywopłotu /Błaszki/ z rowów w pasie drogowym drogi krajowej nr E12 na odcinku od 
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Sieradza do Chojna. Krzewy i trawy w niektórych miejscach ograniczają widoczność 

wyjeżdżając z podporządkowanej drogi lub posesji.  

Radna Sylwia Dęga Frątczak poinformowała, że ostatnia interpelacja dotycząca 

uporządkowania żywopłotu przy rondzie w Sieradzu została pozytywnie rozpatrzona.  

Żywopłot wokół ronda jest zadbany i przycięty zgodnie z prośbą. 

 Radny Jan Hankiewicz poinformował, że sygnalizował Prezydentowi Sieradza 

problem związany z ubytkami na ul. Wolskiej w Sieradzu. Uzyskał informację, że sprawa 

zostanie rozpatrzona jednak na chwilę obecną nie ma wyłonionej firmy na dokonanie remontu 

drogi. 

Radny Maciej Sulgan zwracając się do pani Wicestarosty stwierdził, że nie powinno 

się zwracać uwagi, że ktoś czegoś nie rozumie i się nie zna. Radni mają prawo nie znać prawa 

oświatowego. Należy udzielić odpowiedzi na pytania i rozwiać wątpliwości. Radny Konrad 

Wilczyński miał na myśli fakt, że w zeszłym roku była podobna sytuacja. Też nie zgłosiła się 

odpowiednia ilość uczniów, którzy nie przeszli testu sprawnościowego i w naborze 

uzupełniającym zostali przyjęci do tej klasy sportowej. Radny jest zdania, że przy odrobinie 

dobrej chęci system ma niewiele do znaczenia. 

Radny Maciej Sulgan zabrał głos również w kwestii drogowej. Poinformował, że 

mieszkańcy drogi Dąbrowskiej skarżą się na brak przestrzegania ograniczenia prędkości przez 

uczestników ruchu i wnioskują o zamontowanie progu zwalniającego.  

   Pan Marcin Lewandowski kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu 

wyjaśnił, że jest oznakowanie informujące użytkowników ruchu drogowego o dozwolonej 

prędkości. Patrole policji są coraz częściej na tym terenie. Z progami zwalniającymi sytuacja 

wygląda następująco, mieszkańcy występują o progi zwalniające, ale najchętniej, żeby nie 

były zlokalizowane obok ich posesji, ponieważ, próg zwalniający powoduje hałas. Jest to 

rozwiązanie na chwilę, ponieważ dosyć często mieszkańcy sami demontują te progi. 

Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz odnosząc się do wypowiedzi radnego Macieja 

Sulgana stwierdziła, że radny Konrad Wilczyński ma prawo nie znać zasad rekrutacji do 

szkoły, stąd wcześniejsze tłumaczenia, że nie rozumie tego procesu, nie umniejszając panu 

radnemu w niczym. 

Radny Maciej Sulgan stwierdził, że Pani Wicestarosta też nie zna wszystkich 

przepisów, jeżeli chodzi o szkolenie i egzaminowanie kandydatów na kierowców. Dyrektor 

szkoły zgłosił się do radnego z problemem, poprosił o pomoc stąd wystąpienie radnego. 

Wystąpienie było w imieniu dyrektora, w imieniu rodziców wałcząc o miejsca dla uczniów. 

Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz stwierdziła, że mieszkańcy i państwo radni mają 

prawo wiedzieć, że pan dyrektor nie zgłosił się ani do wydziału, ani do Wicestarosty  

w sprawie utworzenia poruszanego oddziału. Dyrektor zgłosił się do pana Radnego 

Wilczyńskiego. Tłumaczenia są po to, by rozwiać wątpliwości, wyjaśnić zasady rekrutacji. 

Wypowiedź pana radnego była atakująca od samego początku. Zadaniem i celem powiatu jest 

zapewnienie dzieciom edukacji w możliwie najlepszych warunkach i w możliwie najlepszy 

sposób. 

Radny Maciej Sulgan stwierdził, że prawdopodobnie tak została sprawa przekazana, 

stąd taki ton wypowiedzi.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2023-2036 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LXIV/479/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 18 lipca 2023 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2023-

2036. 
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W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 19 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (17 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, , Grzegorz Wardęga, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosy) 

Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Edward Szewczyk, Michał Terka, Michał Wzgarda, 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. 

/uchwała Nr LXIV/479/2023 stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LXIV/480/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 18 lipca 2023 roku  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 19 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (17 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, , Grzegorz Wardęga, Krzysztof Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosy) 

Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Edward Szewczyk, Michał Terka, Michał Wzgarda, 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. 

/uchwała Nr LXIV/480/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Goszczanów zadania publicznego w 

zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej 1732E Ulicą Turecką w Goszczanowie  

na odcinku drogi od istniejącego chodnika na wysokości działki nr ewid. 538 obręb 5 

Goszczanów, gm. Goszczanów do skrzyżowania z ulicą Osiedlową - działka nr ewid. 564 

obręb 5 Goszczanów, gm. Goszczanów 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LXIV/481/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 18 lipca 2023 roku  

w sprawie powierzenia Gminie Goszczanów zadania publicznego w zakresie zarządzania 

odcinkiem drogi powiatowej 1732E Ulicą Turecką w Goszczanowie na odcinku drogi od 

istniejącego chodnika na wysokości działki nr ewid. 538 obręb 5 Goszczanów, gm. 

Goszczanów do skrzyżowania z ulicą Osiedlową - działka nr ewid. 564 obręb 5 Goszczanów, 

gm. Goszczanów.  

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 19 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (19 głosów) 
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Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Konrad Wilczyński, Grzegorz Wardęga, Krzysztof 

Żubrowski. 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (3 radnych)  

Edward Szewczyk, Michał Terka, Michał Wzgarda, 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LXIV/481/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

9. Sprawy różne 

Radny Daniel Palma poinformował, że w ubiegłym tygodniu w miejscowości 

Dąbrowa Wielka doszło do tragicznego pożaru, w których zginęły trzy osoby. Jedna osoba 

pozostała bez dachu nad głową, dlatego zwraca się z apelem o pomoc i zorganizowanie 

zbiórki  pieniężnej na ww. cel. 

 

10. Zamknięcie LXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Olga 

Kołoszczyk o godz. 10
46 

zamknęła obrady LXIV nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu 

Sieradzkiego. 
  

 

Przewodnicząca 

Rady Powiatu Sieradzkiego 

 

/-/Olga Kołoszczyk 

 

 

 

 
Protokołowała: 

Joanna Kołodziejczyk 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Pismo Dyrektor Powiatowego Zespołu Szkół Ne 2 w Sieradzu. 

2. Uchwała Nr LXIV/479/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2023-2036. 

3. Uchwała Nr LXIV/480/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok. 

4. Uchwała Nr LXIV/481/2023 w sprawie powierzenia Gminie Goszczanów zadania 

publicznego w zakresie zarządzania odcinkiem drogi powiatowej numer 1732E - ulicą 

Turecką w Goszczanowie, na odcinku drogi od istniejącego chodnika na wysokości działki nr 

ewid. 538 obręb 5 Goszczanów, gm. Goszczanów do skrzyżowania z ulicą Osiedlową - 

działka nr ewid. 564 obręb 5 Goszczanów, gm. Goszczanów. 

 


